
‘H
et pensioenfonds moet 
een professioneel 
bestuur hebben, goed 
op de kosten letten en 

een collectieve verzekering blijven 
bieden. Dat is een conclusie van de 
tweede klankbordgroep over het 
notarieel pensioen, waar ik aan 
deelnam. Samen met zeven andere 
(kandidaat-)notarissen uit verschil-
lende delen van het land werd ik om 
mijn mening gevraagd. Ik ben zeker 
geen specialist op het gebied van 
pensioenen, maar toen ik werd uitge-
nodigd, vond ik dat ik daaraan moest 
deelnemen. Je hoopt dat de beroeps-
organisatie en het pensioenfonds  
iets aan je mening hebben.’ 

‘De klankbordgroep is een bijzonder 
fenomeen. Het is een club mensen die 
niet zoals bij commissies en issue-
groepen vaker samenkomt om over 
een onderwerp te praten. Wij zijn 
eenmalig bij elkaar gebracht. Het leek 
wel een beetje op een film. Wij werden 
naar een ruimte gebracht. Daarin zat 
een groot geblindeerd raam waar-
achter onder andere mensen van de 
beroepsorganisatie zaten. Een beetje  
à la CSI. Wij zagen hen niet zitten, 
maar zij konden alles wat wij be-
spraken, volgen. Zij wilden kijken hoe 
wij reageerden, zonder inmenging 
van buitenaf. Een goede opzet. Wij 
kregen vragen op een computer te 
zien. Ook was er een gespreksleider 
die dieper op punten inging. Ik denk 
dat onze groep wel van waarde is 
geweest. We waren het op veel punten 
eens. De collectieve pensioenverze-
kering moet blijven. Dan valt niemand 
tussen wal en schip. Ik denk dat we 
best tevreden mogen zijn met ons 

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘Net zoals in de film’ 

notaris en meer

pensioenfonds, maar het kan wellicht 
wat flexibeler en professioneler. 
Daardoor wordt voor iedereen gezorgd. 
Dat biedt een mooie basis. Als je het 
allemaal zelf moet regelen, ben je altijd 
duurder en kariger uit dan met z’n 
allen. Dan heeft schaalgrootte toch 
voordelen.’ 
‘Die bijeenkomst op 8 maart was heel 
nuttig en voor de deelnemers ook erg 
leerzaam. Ik denk dat ik er misschien 
wel meer van heb geleerd dan dat  
ik heb kunnen bijdragen. Het is een 
belangrijk onderwerp. Niet alleen 
voor mij als notaris, maar ook als 
werkgever. Je wilt toch dat het goed  
is geregeld voor je medewerkers.  
In je werkzame leven probeer je een 
inkomen te verdienen om in je levens-
onderhoud te voorzien. Als je pen -
sioengerechtigd bent en stopt met 
werken, moeten het AOW en pensioen 
daarvoor zorgen.’

‘Het deelnemen aan dit soort initia-
tieven is heel belangrijk. Ik wil een 
notaris zijn voor mensen en mijn 
maatschappelijke verantwoordelijk-
heid nemen, want die heb je gewoon 
als notaris. Dus niet alleen achter  
het bureau, maar ook daarnaast en 
erbuiten. Zo neem ik ook deel aan de 
Friese alliantie die ouderenmishan-
deling wil tegengaan. Financieel 
misbruik komt in die doelgroep veel 
voor. Aan het voorkomen daarvan 
probeer ik mijn steentje bij te dragen. 
In mei start de beroepsorganisatie  
het onderzoek naar het wel of niet 
behouden van de collectieve pensioen-
verzekering. Ik verwacht dat veel 
mensen deelnemen. Zo’n 70 procent 
moet wel haalbaar zijn.’ 
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Frank Beks (42), notaris
Klankbordgroep notarieel pensioen
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